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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:349 Återkommande förseningar i tågtrafiken

Att vi har större arbetsmarknadsregioner är positivt för många även om en del 
pendlar från orter längre bort till exempelvis Stockholm på grund av svårigheter 
att få tag i en bostad till ett överkomligt pris. Som en del av samhällskontraktet 
är det viktigt att staten säkerställer sin del, det vill säga att tågen går i tid och att 
vägarna är framkomliga. 

Innan vintern ens har börjat så har det varit återkommande trafikstörningar i 
tågtrafiken mellan Gävle och Uppsala och mellan Uppsala och Stockholm. Det 
verkar som att de flesta tågförseningar beror på orsaker som går att förebygga 
med planerat underhåll. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta i närtid för att säkerställa att alla de 
hundratusentals som pendlar kommer fram till jobbet i tid?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-11
Besvaras senast
2019-11-20 kl. 12.00


